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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a Pécsi Tudományegyetemmel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A felsőoktatás és tudományos élet átalakítása az érintettek bevonása nélkül zajlik. A felsőoktatást 
ma Magyarországon a kiszámíthatatlanság, perspektíva nélküli jövő, a közép-európai régión belül is
rendkívül alacsonynak számító kutatói–oktatói fizetések, követhetetlen változások, a folyamatos 
bizonytalanság jellemzik.

A koronavírus járvány okozta mély válság idején nyilvánvalóvá tette, hogy az egyeztetés nélkül 
bevezetett „Corvinus-modell”, azaz az alapítványi finanszírozás nem működik. Ennek ellenére a 
kormány újabb és újabb felsőoktatási intézményeket alakít át.

A hírek szerint már felmerült, hogy 2021-ben a kétmilliárd forintos elvonással küzdő Pécsi 
Tudományegyetem is alapítványi fenntartásba kerül.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

1. Igaz-e, hogy szét akarják darabolni a Pécsi Tudományegyetemet és önálló intézménybe szervezni
az orvosi kart és a klinikumot?

2. Igaz-e, hogy a PTE-t is alapítványi fenntartásúvá akarják tenni?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


